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Izrazila je nezadovoljstvo odgovorom Agencije za razvoj visokog obrazovanja i osiguravanje 

kvaliteta na pitanje postavljeno na 13. sjednici, održanoj 10. novembra 2011., a ponovljeno 

na 19. sjednici, održanoj 19. januara 2012. Pitanje je glasilo: „Zašto nije ispoštovan rok za 

prvu akreditaciju i šta su u tom smislu propusti Agencije, propusti nadležnih obrazovnih vlasti 

i propusti visokoškolskih ustanova?” 

Dopunila je pitanje sljedećim: „Dakle, šta su učinile nadležne institucije, nije samo Agencija 

ta koja je nadležna za provođenje akreditacijskog postupka visokoškolskih ustanova, ali šta su 

uradile nadležne institucije, odnosno šta je potrebno da se uradi u smislu stimuliranja cijelog 

ovog postupka kako se ovo ne bi slučajno dalje prolongiralo, eventualno ponovilo?“ 

 


